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   Protokół Nr   42 /2022 

 

Wspólne posiedzenie w trybie hybrydowym  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty,  

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska, Komisji Budżetu i Rolnictwa  

w dniu 25 października 2022 r. 

 

 

 

Przewodniczył radny Mariusz Pieńkowski- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa. 

 

 

 

 

 Porządek posiedzenia:  

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na XLVI Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku 

3.Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek        

Organizacyjnych Powiatu. 

4. Łukasz Gigiel – I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kluczborku 

 

 

Ad.1 

Wspólne posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa Pan 

Mariusz Pieńkowski, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag 

do porządku i przyjęli go w proponowanym kształcie jednogłośnie,. Każda Komisja 

głosowała osobno. We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło w sumie 18 radnych. 

 

 

Ad.2 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia materiałów na XLVI Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. Pierwszy projekt dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2022. Głos zabrał Pan Starosta, Mirosław Birecki, który 

odniósł się do głównych zmian w uchwale budżetowej. Pan Starosta powiedział, że dokonano 

zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 6.076.607,20 zł w związku z przyznaną dodatkową 

kwotą dochodów na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych, na podstawie decyzji z Ministerstwa Finansów. Dokonano także zmniejszenia 

dochodów bieżących w związku ze zmianą przepisów i mniejszym wpływem z tytułu opłat 

komunikacyjnych o kwotę 400 tys. zł, następnie zmniejszono dochody o kwotę 100 tys. zł.  

z uwagi na zmianę przepisów i mniejsze wpływy z tytułu opłat za wydanie prawa jazdy. 

Kolejno 700.000,00 zł - zmniejszenie dochodów bieżących w związku z mniejszym wpływem 
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środków z tytułu wpływów z opłat i kar za korzystanie ze środowiska. Kolejno 480.000,00 zł 

- przeniesienie dochodów majątkowych pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

dochodów w ramach zadania "Zakup mammografu dla Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. 

w Kluczborku" w związku z otrzymaną decyzją Wojewody Opolskiego o przyznaniu środków 

z rezerwy ogólnej budżetu państwa. Przetarg na zakup mammografu został już rozstrzygnięty. 

Następnie 100.000,00 zł - zwiększenie wydatków bieżących na pokrycie wkładu własnego do 

dopłat do linii o charakterze użyteczności publicznej, w związku z uruchomieniem nowej linii 

autobusowej, wzrostem kosztów przewozów autobusowych w 2022 roku oraz szacunkowym 

przeliczeniem przewidywanego wykonania dopłat do przewozów autobusowych w 2022 roku, 

60.000,00 zł - zwiększenie wydatków bieżących z tytułu remontu nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1307 O w miejscowości Sierosławice, w związku z dofinansowaniem z Gminy 

Byczyna w kwocie 30.000,00 zł i zabezpieczeniem środków własnych w wysokości 

30.000,00 zł, 3.007.000,00 zł - zwiększenie wydatków bieżących na pokrycie wynagrodzeń 

oraz kosztów utrzymania jednostek oświatowych. 685.600,00 zł - zwiększenie wydatków 

bieżących na pokrycie wynagrodzeń oraz kosztów utrzymania Domu Pomocy Społecznej  

w Kluczborku (510.000,00 zł), Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach (60.000,00 zł)oraz 

Centrum Administracyjnej Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Bogacicy 

(115.600,00 zł). Głównie ta kwota ma związek z ogromnymi kosztami za energię. Wydatki na 

ten rok co można zobaczyć w WPF sięgną prawie 108 mln zł. Radni nie wnieśli uwag  

i pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt: 

 

Komisja Budżetu i Rolnictwa – 5 za , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Skarg- 3 osoby za. 

Komisja Rewizyjna- 3 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu  

Komisja Zdrowia -8 radnych za, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja Oświaty – 7 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Kolejno przedstawiono projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Radni 

nie wnieśli uwag do projektu.  

 

Komisja Budżetu i Rolnictwa – 5 za , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Skarg- 3 osoby za. 

Komisja Rewizyjna- 3 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu  

Komisja Zdrowia -8 radnych za, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Komisja Oświaty – 7 radnych za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

 

Kolejno przedstawiono projekt w sprawie zmiany uchwały nr XLV/285/2022 Rady Powiatu  

w Kluczborku z dnia 22 września 2022 r. zmieniającej uchwałę nr XLII/260/2018 Rady 

Powiatu  

w Kluczborku z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego. Głos zabrał Wicestarosta Kluczborski Pan Lesław Czernik, który powiedział, 

że należy zmienić uchwałę podjętą na ostatniej Sesji z uwagi na zmianę terminu wejścia w 

życie. Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał o co dokładnie chodziło z terminem 

wejścia w życie? Pan Wicestarosta powiedział, że Nadzór Prawny Wojewody zasugerował 

zmianę z uwagi na to, że data wejścia w życie konkretnie tej uchwały, która dotyczy 

zwiększenia opłat nie może być z datą wsteczną.  

 

Komisja Budżetu i Rolnictwa – jednogłośnie za. 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 
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Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Zdrowia - jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za. 

 

Następnie omówiono projekt w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego. Radny Norbert Waliczek zapytał o ile nastąpił wzrost stawek? Pan Starosta 

odpowiedział, że w materiałach, które radni otrzymali jest tabela, w której jest podana stawka 

obowiązująca i ta, która jest proponowana.  

 

Komisja Budżetu i Rolnictwa – jednogłośnie za. 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Zdrowia - jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za. 

 

 

Kolejno przedstawiono Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 

2019-2025 za 2021 rok. Głos zabrał Pan Łukasz Gigiel - I Zastępca Komendanta 

Powiatowego Policji w Kluczborku, który przedstawił krótką prezentację. Pan Łukasz Gigiel 

powiedział, że omówi służby prewencji ruchu drogowego oraz pion kryminalny. W roku 2021 

zgłoszonych interwencji było 6262 w tym 846 interwencji pilnych. Jeżeli chodzi o zgłoszenia 

pilne to wartość minimalna do osiągnięcia to 10 minut i 15 sekund. Komenda osiągnęła wynik 

7,35 sekundy. Przy zwykłych interwencjach wartość oczekiwana to 13 minut, a Komenda 

osiągnęła 11 minut i 45 sekund. Jeśli chodzi o dzielnicowych to mają oni być w obchodzie 

przez min. 75% swojej służby, ten miernik został wypełniony na poziomie 81%. W roku 2021 

ponad tysiąc osób było poddanych kwarantannie w związku z epidemią Covid-19 , a ponad 29 

tys. osób było na izolacji. Jeśli chodzi o COVID-19 to było ponad 2 tysiące wykroczeń 

związanych z niedostosowaniem się do obowiązujących przepisów. W 2021 roku zgłoszono 

2186 szczególnie uciążliwych wykroczeń związanych z zakłócaniem porządku, czy też ciszą 

nocną. W zeszłym roku w Komendzie były 3 psy, dwa patrolowe, jeden do wyszukiwania 

narkotyków. W 2021 nastąpił wzrost jeśli chodzi o wypadki drogowe, z 22 do 36,  

4 osoby zginęły. Grupa Speed funkcjonuje w dalszym ciągu, obecnie składa się z 6 

policjantów. Następny punkt dotyczy przedstawienia informacji z wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2022 roku wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Kluczborskiego z uwzględnieniem Opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2022 roku. Głos zabrał 

Pan Starosta, który powiedział, że opinia RIO wpłynęła do Starostwa 28 września br. jest ona 

pozytywna. Kolejno przedstawiono Sprawozdanie z działalności  Zarządu Powiatu za okres 

od 11.08.2022 r. do 12.09.2022 r. Głos zabrał radny Norbert Waliczek, który zapytał, czy 

kredyt w rachunku bieżącym był wzięty na wcześniej wspomniane 3 mln, które trzeba było 

dołożyć do oświaty? Pan Starosta odpowiedział, że było to pewnego rodzaju zabezpieczenie, 

bo nie wiadomo było, kiedy do starostwa wpłynie te 6 mln dodatkowych pieniędzy. Jest na to 

zgoda Ministerstwa Finansów, by w ten sposób się zabezpieczyć.  

 

Ad.3 

Radni nie zgłosili wolnych wniosków.  
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Ad.4 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa  

Mariusz Pieńkowski 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Turystyki, Rozwoju Rodziny  

 

Robert Wietrzyk 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia,  

Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska  

 

Wojciech Smolnik 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Damian Buła 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

 

Ryszard Okaj 

 

 

 

 

 

Protokołowała : 

Małgorzata Gulanowska 


